
Interpelácia č. 49/2016   
 
 
4. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 18.4.2016  
 
 
MVDr. Hrdlík: 
Hrádza na Trnávke je dosť využívaná korčuliarmi ale už je v zlom stave. Nevieme tam niečo 
spraviť, nevieme tam nejaké cez vládu nejaké interpelácie. Naša je to? Nie je naša, to je 
Povodie Bodrogu a Hornádu. 
 
PhDr. Čižmár: 
Myslím, že aj interpelácia k spevneniu alebo k úprave, oprave toho asfaltového chodníka na 
hrádzi už tu bola minulé, na minulom zastupiteľstve. Túto požiadavku sme predniesli na 
adresu správcu daného priestoru. Bolo nám oznámené, že sa budú hľadať prostriedky, 
finančné prostriedky, keďže je to v správe povodia. Z našej strany je tu ešte druhá možnosť, 
ale tá je podľa nás menej akceptovateľná a to je, aby sme si toto prevzali do správy my. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
Dňa: 18.4.2016 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


